
 Iltakoulu ry 
 Hallituksen kokous 6/2024 

 PÖYTÄKIRJA 

 Aika  Tiistai 19.3.2024 klo 13 
 Paikka  Ylävitonen, Pinni A 

 Tampereen yliopisto, Pinni A 
 Kanslerinrinne 1, 33014 Tampere 

 Läsnä  Anni Ketola, puheenjohtaja 
 Roosa Pajunen, sihteeri  poistui 13.55 
 Anni Hasu, sihteeri klo 13.55 alkaen 
 Veera Vikman 
 Kaisla Kurki 
 Vertti Alamännistö 
 Lassi-Olavi Mäkinen 
 Meeri Vehmersuo 
 Ella Rajavaara  poistui 14.40 
 Selma Vadén 

 Puhe- ja läsnäolo-oikeutetut 
 Otto Klasila  poistui 13.58 

 1.  Kokouksen avaaminen 

 Kokous avattiin ajassa 13.01. 

 2.  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

 3.  Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Meeri Vehmersuo ja Kaisla Kurki. 



 4.  Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

 Hyväksyttiin kokouksen esityslista sellaisenaan. 

 5.  Ilmoitusasiat ja posti 

 Iltakoulu on saanut Puolue Ry:ltä tervehdyksen. 

 Iltakoulu on saanut Kannunvalajilta vuosijuhlakutsun. 

 Staapinen toimitettiin eilen Iltakoulun ainejärjestötilaan. 

 Iltakoulu kiittää saapuneista kutsuista ja muusta postista. 

 6.  Talous 

 a)  Taloustilanne 

 Iltakoulun tilillä kokouksen aikaan rahaa 35 029,44€ 

 b)  Laskut ja korvaukset 

 Anni Hasu ehdotti, että maksetaan yhteisön tuloveroa yhteensä 1151,98 €, kulut 
 menevät veromenojen budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 7.  Sähköiset päätökset 

 a)  Saila Jussila ehdotti 13.3.2024, että hankitaan   Merkillinen.fi   -  Turun haalarimerkki Oy:ltä 
 300kpl Marx-haalarimerkkejä hintaan 1,15 €/kpl. Kulut menevät varainhankinnan 
 budjetista ja katetaan merkkien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 b)  Saila Jussila ehdotti 13.3.2024, että hankitaan   Merkillinen.fi   -  Turun haalarimerkki Oy:ltä 
 300kpl Lenin -haalarimerkkejä hintaan 0,90 €/kpl. Kulut menevät varainhankinnan 
 budjetista ja katetaan merkkien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 c)  Anni Hasu ehdotti 14.3.2024, että maksetaan Peppi Sahlbergille 38,65 € kahvin, 
 kauramaidon ja leivontatarvikkeiden ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan 
 budjetista ja katetaan kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

http://merkillinen.fi/
http://merkillinen.fi/


 d)  Anni Hasu ehdotti 14.3.2024, että maksetaan Cecilia Ingmanille 41,52 € kaverisitsien 
 palkinnoista. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan tapahtuman 
 lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 e)  Anni Hasu ehdotti 14.3.2024, että maksetaan Vertti Alamännistölle 10,38 € 
 leivontatarvikkeiden ostamisesta neulontakerhoa varten. Kulut menevät 
 kulttuuritapahtumien budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 f)  Anni Hasu ehdotti 14.3.2024, että maksetaan hef group oy:lle 163,88 € maisterisitsien 
 haalarimerkeistä. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. 
 Ehdotus hyväksyttiin. 

 g)  Lassi-Olavi Mäkinen ehdotti 14.3.2024, että maksetaan Viialan VPK Ry:lle 200 € 
 Vappumökin ja -saunan varaamisesta. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan 
 lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 h)  Anni Hasu ehdotti 16.3.2024, että maksetaan Parage Oy:lle 75 € prideapprojen jatkojen 
 esiintyjästä. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan 
 lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 8.  Palaute hallitukselle 

 Iltakoulun hallitus on saanut palautelomakkeen kautta kysymyksen siitä, onko Iltakoulu 
 järjestämässä yhteisluovutuskertaa akateemiseen verenluovutukseen. Hallitus kiittää 
 palautteesta ja kysymyksestä. Yhteistä luovutuskertaa ei ole tulossa, koska viime vuonna 
 osallistujamäärä oli niin pieni. Asiasta on myös palautteen jälkeen tiedotettu jäsenistöä 
 Instagramissa ja viikkotiedotteessa. 

 9.  Ainejärjestötila 

 Uusi ainejärjestötilojen tilajako julkaistiin viime maanantaina. Muutokset eivät koskeneet 
 Iltakoulua, ja Iltakoulun ainejärjestötila tulee muuton jälkeen pysymään samana kuin 
 aiemmin on tiedotettu, eli lehtilukusalin lähettyvillä Päätalossa. 

 Muuttojen aikataulusta ei ole edelleenkään tarkempaa tietoa ja TREY tiedottaa niistä 
 meille sitten, kun saavat siitä lisätietoa yliopistolta. Yksi mahdollinen skenaario tällä 
 hetkellä on se, että muutto tapahtuisi ensi syksynä. 

 TREY valmistelee parhaillaan 24/7-kokoustilaa Päätalosta järjestöjen käyttöön 
 tilapalveluiden kanssa. Tila ei ole esteetön, mutta tullaan varustelemaan sopivaksi 
 hybridikokoustamiseen. TREY on tiedottanut, että järjestöt saavat itse sisustaa tilat. Tällä 



 hetkellä TREY keskustelee Tilapalveluiden kanssa siitä, olisiko remontin 
 hankerahoituksella mahdollista saada myös järjestöille hankittua maaleja, joilla järjestöt 
 voisivat maalata seiniä, esim. heidän toivomilla väreillään. 

 10.  Menneet tapahtumat 

 a)  Neulontakerho 7.3. 

 Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Leivonnaisia jäi yli, mutta tapahtumasta pidettiin 
 kovasti ja jäsenistöltä on tullut toivetta, että tapahtuma järjestettäisiin uudelleen tai 
 esimerkiksi kuukausittain. Hallitus pohtii tätä ja tavoitteena olisi järjestää tapahtuma 
 uudelleen. 

 b)  Prideapprot 12.3. 

 Tapahtuma oli yleisesti onnistunut ja tapahtumasta on saatu suullisesti hyvää 
 palautetta. Myös jatkot olivat onnistuneet Mixeissä. 

 c)  Vihersitsit 14.3. 

 Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Tapahtuman järjestämisessä kohdattiin joitain 
 ongelmia. 

 11.  Tulevat tapahtumat 

 a)  Viiniä sohvalla 21.3. 

 Tila-asiat selvitetty ja vahvistussähköpostit osallistunneille lähetetty. Tarvitsee enää 
 viinin ja limun hankinnan sekä kahvin keittämisen. Kysytään jäsenistöltä etukäteen 
 kysymyksiä vierailijalle Instagramissa. 

 b)  Maisterisitsit 22.3. 

 Maisterisitseille myyty 12 lippua. Veera Vikman ehdotti, että tapahtuma perutaan 
 alhaisen osallistujamäärän vuoksi. Ehdotus hyväksyttiin. Peruutuksesta tiedotetaan 
 lipun ostaneille sekä jäsenistölle. 

 Tilavuokrasta otetaan yhteyttä, ja selvitetään, onnistuuko tilavuokran siirto syksylle 
 ja toiseen tapahtumaan tai sen peruutus kokonaan. Tila on jo maksettu. 



 Haalarimerkit on jo tilattu, mutta merkeissä ei vuosilukua, joten niitä voisi 
 mahdollisesti hyödyntää tulevaisuudessa maisterisitseillä. 

 c)  Kevätkokous 3.4. 

 Tila on varattu, kevätkokous järjestetään Väinö Linna -salissa. Kokouksen 
 puheenjohtaa Kia Katjos ja sihteerinä toimii Roosa Pajunen. 

 Toiminnantarkastus vielä kesken. Kokouskutsu pyritään lähettämään jäsenistölle 
 pikimmiten. 

 Anni Ketola ehdotti, että kevätkokouksen tarjoiluihin hankitaan tarjottavia max 20 
 eurolla. Ehdotus hyväksyttiin. 

 Kevätkokouksen jatkot järjestetään Heidi’s Bier Barissa. 

 d)  Roskakeräystapahtuma 

 Roskienkeruutempaus järjestetään myöhemmin jonkin tapahtuman yhteydessä tai 
 myöhemmin omana tapahtumaan. 

 Meeri Vehmersuo poistui kokouksesta ajassa 13.50 

 e)  Metsäretki 8.4. 

 Metsäretkitapahtuma järjestetään 8.4. alustavasti klo 17. Tapahtuma järjestetään 
 alustavasti Suolijärvellä Hervannassa. 

 Meeri Vehmersuo palasi kokoukseen ajassa 13.51. 

 Roosa Pajunen poistui kokouksesta ajassa 13.55. 

 f)  Trivial Perseet 10.4. 

 Trivial Perseet julkaistu, rastinpitäjät saatu ja homma sujuu. Graffat ym. hoidossa. 



 g)  Ruotsinlaivasimulaatio 16.4. 

 Tapahtuman suunnittelu aloitetaan lähitulevaisuudessa. Graffat pyydetty. Jatkoja 
 selvitellään Heidi’s Bier Bariin 

 Selma Vaden poistui kokouksesta ajassa 13.58 

 Otto Klasila poistui kokouksesta ajassa 13.58 

 h)  Juomapelirundi 18.4. 

 Tapahtuman suunnittelu alkaa tällä viikolla. 

 Selma Vaden palasi kokoukseen ajassa 14.01 

 i)  TA-sauna 22.4. 

 Anni Hasu juttelee Sami Palinin kanssa ja tarkistetaan YTHS-saunan varaustilanne. 
 Tapahtuman suunnittelua jatketaan. 

 j)  Mock YK 23.4. 

 Interaktio ei ole kiinnostunut osallistumaan tapahtuma järjestämiseen. Varataan Toas 
 Ilmarin kerhotila tapahtumaa varten. Tapahtuman suunnittelua jatketaan ja kysellään 
 henkilökunnalta vinkkejä toteutusta varten. 

 k)  Särkän Märkä 24.4. 

 Iltakoulun jäsenistö halusi tilata lippuja yht. 27 kappaletta. 

 Anni Ketola noutaa liput Boomilta 8.4.–12.4. 

 Lippujen luovutus 15.4.–18.4. sekä seuraavan viikon 2 ensimmäistä päivää, 
 päivystyksissä hallituslainen paikalla. 



 l)  Wappumökki 25.4. 

 Mökki varattu ja bussit myös hoidossa. Jatkot WappuLovessa, jonne saadaan 60 
 lipun kiintiö Staabilta. 

 m)  WappuLove 25.4. 

 WappuLovet on nyt suunnittelujen puolesta hoidettu, event julkaistaan 28.3. ja 
 lipunmyynti alkaa 11.4. Graffat + Instagram postaus tulevat Staabilta. 

 n)  Simaa ja tippaleipää 29.4. 

 Tapahtumasta ei tiedotettavaa tässä kokouksessa. 

 o)  Wappusitsit 30.4. 

 Wappusitsien suunnittelua on käynnistelty. Toastien rekryämistä aloitellaan. 

 12.  Kulttuuri ja ympäristö 

 Työväen larppaajien pelaamiset hyvällä mallilla. Kulttuuripuolen tapahtumat käsiteltiin 
 tapahtumaosiossa. 

 Lassi-Olavi Mäkinen poistui kokouksesta ajassa 14.28 

 13.  Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

 Painettu Anti saapunut aj-tilaan. 

 Kaisla Kurki ehdotti, että toimihenkilöiden Instagram-story -esittelyt järjestetään 8.–12.4. 
 Ehdotus hyväksyttiin. 

 Maanantaina Kaisla ja Veera olivat TREY:n järjestämässä sopo- ja 
 yhdenvertaisuusvastaavien tapaamiseen. 

 Toimarit kuvattu ja kuvat julkaistaan pian. 

 Työn alla yhteishakuun osallistuville suunnattu TikTok -video. 



 Lassi-Olavi Mäkinen palasi kokoukseen ajassa 14.32 

 14.  Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

 Iltakoulu tuki viime vuonna hyväntekeväisyysjärjestö Pamoja Child and Youth 
 Foundationia, joka pyrkii toiminnallaan tukemaan tansanialaisia lapsia ja nuoria. 
 Pamojan yhteyshenkilö on toimittanut meille raportin viime vuoden toiminnasta ja 
 haasteista. Raportti on lähetetty jäsenistölle luettavaksi. 

 Sopimuksen tekemistä aloitellaan niin pian kuin mahdollista 

 15.  Koulutuspolitiikka 

 Dekaanilounaalla keskusteltiin opintojen esittelemisestä lukioissa, ja koulutuspoliittinen 
 vastaava tulee keskustelemaan Hanna Peevon kanssa, pitääkö materiaaleja päivittää ja 
 kuinka saadaan opiskelijoita kannustettua politiikan tutkimuksen esittelyyn 
 oppilaitoksilla. 

 Opinnäytetyökahveille päivämäärä vielä pohdinnassa ja graffat täytyy tehdä. 
 Opinnäytetyökahvit voisi järjestää esimerkiksi huhtikuun aikana ennen vapun hulinoita. 

 Koulutuksen suunnittelutyöryhmä kokoustaa tänään. 

 16.  Työelämä ja alumni 

 Työelämä- ja alumnipuolella nyt aika hiljaiseloa, ei mitään briiffattavaa tähän 
 kokoukseen. 

 17.  Varainhankinta 

 YKA neuvottelut maalissa ja sopimus lähetetty allekirjoitettavaksi. Sovittiin 
 kuukausittainen pullapäivä ja 50 euron korotus. Sopimukseen lisättiin myös uusille 
 opiskelijoille tuleva erillinen kooste YKA:n tarkoituksesta, eduista ja sen tarjoamista 
 mahdollisuuksista sekä opiskeluaikana että työelämässä. Lisäksi Iltakoulu tarjoaa 
 YKA:lle mahdollisuuden kirjoittaa Antiin yhden artikkelin. Sopimus on allekirjoitettu. 

 Yhteistyösopimus Kaijakan kanssa tehty. 

 Yhteistyösopimus Dam Barin kanssa tehty. 

 Lisää Iltakoulun omia haalarimerkkejä tilattu Merkilliseltä. 



 Ella Rajavaara poistui kokouksesta ajassa 14.40 

 18.  Tutorointi ja yhdenvertaisuus 

 Cortexin tutorvastaavien kanssa tavattu fuksiolympialaisiin liittyen ja alustava 
 päivämäärä 19.9. Tapahtumaa ja jatkoja suunnitellaan. 

 Kampuskierros mahdollisesti Indecsin ja Staabin kanssa yhteistyössä. 

 Mabin tuutorvastaaville ja fuksikapteeneille on luotu yhteinen tg-ryhmä ja suunnitteilla 
 fukseille “megabileet” mahd. Bommarissa. Tämän tiimoilta tapaaminen ensi viikolla. 

 Fuksiviikkojen aikataulu valmis (poislukien kampuskierros). 

 Laulukirjatyöryhmä tapaa ensi tiistaina 26.3. Klo 16 eteenpäin, Forms-lomake valmiiksi 
 tällä viikolla jaettavaksi jäsenistölle 

 Maanantaina 18.3. käytiin Trey:n sopo- ja yhdenvertaisuusvastaavien tapaamisessa 
 Kaislan kanssa. 

 19.  Liikunta ja hyvinvointi 

 Liikuntavuorot jatkuvat normaalisti kirjoitusten jälkeen 29.3. alkaen. 

 17.4. mahdollisesti “the liikuntavuoro” eli jotain suunniteltua ohjelmaa. 

 20.  Marrasjuhlat 

 Anni ja Ella tapaavat 20.3. marrasjuhliin liittyen. Lähiviikkoina toimikunnan 
 aktivoiminen. Työn alla myös päivän päättäminen, sekä tilavaraus että ruokien 
 kilpailuttaminen. 

 21.  Puheenjohtajan tilannekatsaus  

 Syndikaatti ensi viikolla menossa Otaniemeen tapaamaan muita puheenjohtajia 

 4.4. toiminta-avustuksen hakemus aukeaa, kevätkokouksen jälkeen aletaan sektoreittain 
 työstämään hakemusta. 



 22.  Muut esille tulevat asiat 

 Ensimmäinen kvartaalikatsaus tulossa huhtikuussa, päivämäärä päätetään 
 lähitulevaisuudessa. 

 23.  Seuraavan kokouksen ajankohta 

 Seuraavan kokouksen ajankohta päätetään myöhemmin. 

 24.  Kokouksen päättäminen 

 Kokous päätettiin ajassa 14.59 

 ________________________________  ________________________________ 

 Anni Ketola, puheenjohtaja  Roosa Pajunen, sihteeri  

 ________________________________  ________________________________ 

 Meeri Vehmersuo, pöytäkirjantarkastaja  Kaisla Kurki, pöytäkirjantarkastaja 


